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ÁRVAI HANNA DÓRA

Elnök

Árvai Hanna Dóra vagyok, másodéves, tanító
szakos, angol műveltségterületes hallgató. Az
Eötvös Loránd Tudományegyetem Tanító - és
Óvóképző Karán 2023-ban kezdtem meg
tanulmányaimat. A Hallgatói Önkormányzatba
pedig 2024 januárjában kerültem be a
Kommunikációs Bizottság tagjaként.

Gyöngyösön születtem és általános iskolás éveim alsó tagozatát a Egressy Béni
Kéttannyelvű Általános Iskolában töltöttem, ahol angol előkészítő osztályba
jártam. Ezután a Berze Nagy János Gimnázium diákja lettem. 

A tanulmányaim alatt kivettem a részem az iskolai ünnepségek, kiállítás-
megnyitók és műsorok lebonyolításából. Volt szerencsém részt venni az évente
megjelenő évkönyv szerkesztésében és az iskola antológiáján is dolgoztam. A
Kulturális Önképzőkör mellett a Művészeti Önképzőkör vezetésével
foglalkoztam, ami Slam Poetry és Open Mic eseményekké alakult át a helyi
könyvtár segítségével.

Hat évig voltam az iskolám Diákönkormányzatának tagja, ebből négy évet
elnöki pozícióban tölthettem. Meghívást kaptam a Gyöngyös Városi Diák
Tanács gyűléseire és a városban nagy népszerűségnek örvendő 24 órás
vetélkedőn egy nyertes csapat tagja, majd egy másik nyertes csapat kapitánya
lehettem.

A hazai ifjúsági életből egy újabb szeletet tartogatott számomra a Muzsikus
Céh kórusban, a Pátzay János Katolikus Zeneiskolában, illetve a Vidróczki
Néptáncegyüttesben eltöltött időm is.

Törekvéseimet általános iskolában Egressy - díjjal, a gimnáziumban pedig
Alumnus Eminens díjjal jutalmazták. 2024-ben átvehettem a Gyöngyösi
Fiatalok a Közösségért kitüntetést is. 



Nyaranta pedig a másik szenvedélyeimnek élek azóta is. A Fesztivál Önkéntes
Központtal immáron hét éve dolgozom együtt. Először adminisztrációs
feladatkörben, majd az utolsó három évben pedig a MediaCrew csapat tagja
voltam. A Kecskeméti People Team tábor már három éve a
szárnypróbálgatásaim fő helyszíne. A tavalyi év során a tréning előkészítő
folyamatok felelőseként közel 400 táboroztató válogatását kísértem végig,

idén pedig angol mentorként a külföldi táboroztatók toborzásán dolgozom.

Az egyetemet megkezdve szerettem volna továbbra is aktívan kivenni a részem
a közösségből. Ezért egy éven keresztül az Idegen Nyelvi és Irodalmi Tanszék
demonstrátora voltam, illetve a Hallgatói Önkormányzat is csalogatott.

Figyelmes, nyitott és pozitív embernek tartom magam, aki a mindennapokban
is igyekszik könnyed humorral fordulni a körülötte lévő kihívások felé. Hiszek
abban, hogy a tanulás folyamatos, ezért törekszem arra, hogy napról napra
tájékozottabb legyek. Kiemelten fontos számomra mások visszajelzése, és úgy
érzem, a valódi inspirációt az őszinte beszélgetésekből és közös

gondolkodásból merítem. A közösség az, ahonnan az erőmet és a
motivációmat nyerem.

Abban a szerencsés helyzetben vagyok, hogy egy remekül működő Hallgatói
Önkormányzatnak lehetek tagja. A jövőbeli elnöki munkám során így legfőbb
kötelességem a jelenleg fennálló körülmények szinten tartása.

Elnökként olyan közösséget szeretnék építeni, ahol a tagok felkészültek,
motiváltak, felszabadultak és felelősségteljesen vesznek részt a munkában.
Fontos számomra, hogy a HÖK ne csak működjön, hanem az egyetem minden
szereplője számára minden eddiginél átláthatóbb, támogatóbb és hatékonyabb
legyen. Ahhoz, hogy ezt biztosítsuk, kifejezetten nagy hangsúlyt fogunk
fektetni a gyakori és minőségi visszajelzések begyűjtésére.

Célom egy olyan belső működés kialakítása, ahol a munkamegosztás terén a
kiegyensúlyozottságra törekszünk, mindenki számára világos és követhető
elvárások mentén. Szeretném, ha minden tagnak lenne saját felelősségi
területe, amivel azonosulni tud, és amiben fejlődhet. Fontosnak tartom a
bizottságok közötti szorosabb kapcsolatot: ennek eszköze a gyakori
egyeztetés, türelem és a közös gondolkodás.
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Elnökjelölt

A tavaszi félévben, az új elnökség vezetésével, lehetőségünk volt

megreformálni az utánpótlásképzést. Igyekeztünk egy kellően szakmai,
gyakorlatorientált képzést kidolgozni, amit gyors integráció követ. A jövőben
szeretnénk ezt még jobban fejleszteni, illetve bízunk abban, hogy a képzés
eredményeként minél több taggal bővülhetünk majd.

Ehhez szorosan kapcsolódik egy közös dokumentum létrehozása, amely
tartalmazza a legfontosabb tapasztalatokat és kérdéseket időszakokra és
eseményekre bontva. Ez nemcsak a juniorképzés fő eszköze, hanem a tudás
fenntartható átörökítését is szolgálja.

Emellett egy krízisintervenciós terv kidolgozását is kezdeményezném, amely
segítene a váratlan helyzetek kezelésében – legyen szó szervezeti vagy
személyes nehézségekről.

Szívügyem továbbá a hallgatók felé irányuló célzott és hatékony
kommunikáció fejlesztése, amelyben különös figyelem irányulna a külföldi
hallgatók integrálására.

Ez a programterv egy munkára hívó alap. Őszintén hiszem, hogy ezek a
célkitűzések nem elvont jövőképek, hanem konkrét, megvalósítható lépések
egy közös cél felé.

<Mert kell valaki, akihez beszélsz.

Mert kell egy másik: mások ellen.

Ne áltasd magad! Ennyi az egész.

De ez – eltéphetetlen.=

(Rab Zsuzsa)
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KAPCSOLAT A KARI VEZETÉSSEL ÉS

TANULMÁNYI HIVATALLAL

Az előző ciklusban kialakult egy rendkívül hatékony és szoros kapcsolat a
Hallgatói Önkormányzat és az egyetemi vezetés között, amelyet
mindenképpen szeretnék megőrizni, és lehetőségeimhez mérten tovább
erősíteni. Hiszem, hogy ez a kommunikáció kulcsfontosságú ahhoz, hogy
minden fontos kérdésben közösen találjunk megoldásokat. 

Örömmel tapasztalom, hogy a vezetőség mindig komolyan veszi a
Hallgatói Önkormányzattól érkező jelzéseket és minden esetben egyenlő
félként kezelnek minket. Ez elengedhetetlen ahhoz, hogy valóban
hatékony érdekképviseletet tudjunk folytatni.

Az elődömnek sikerült bizalmas és közvetlen kapcsolatot kiépítenie
Dékán Asszonnyal, és ezt szeretném én is megőrizni. Rendszeres
találkozókkal kívánom megalapozni az új együttműködést a Dékáni
Tanács ülésein kívül.

A Tanulmányi Hivatal és a Tanulmányi Bizottság mindenkori elnöke
jelenleg is állandó kapcsolatban állnak, ezt a szoros együttműködést
fontosnak tartom megtartani, valamint még jobban erősíteni a jövőben is.

Biztosítanunk kell a folyamatos és hatékony kommunikációt a
zökkenőmentes munkavégzés érdekében. 

Megfigyeléseim alapján a Kari Gazdasági Hivatallal is egyre szorosabbá
vált az összeköttetésünk, és ezt szeretném még erősebbé tenni. Bízom
benne, hogy így az ösztöndíjak és pályázatok még hatékonyabbá és
eredményesebbé válhatnak. Emellett fontosnak tartom biztosítani a
megfelelő információáramlást és tudásátadást egyaránt.
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KAPCSOLATTARTÁS AZ ELTE HALLGATÓI

ÖNKORMÁNYZATÁVAL ÉS A HALLGATÓI

ÖNKORMÁNYZATOK ORSZÁGOS KONFERENCIÁJÁVAL

Az ELTE Hallgatói Önkormányzat (EHÖK) tagjaival betanulásom alatt
sikerült jobban megismerkednem, ami az eredményes közös munkában
előremutató lehet. Az EHÖK elnökségi ülések keretein belül egyre
gyakrabban nyílik alkalmam a többi kar tisztségviselőivel társalogni,
működéssel kapcsolatos témákat felvetni. A jövőben szeretném még
nagyobb erővel belevetni magam a közös munkába a kapcsolatok
szorosabbra fűzésének érdekében.

Az elődöm példáját követve mindig igyekszem kiállni a véleményem
mellett és mindig a kar érdekeit figyelembe véve dönteni. Bízom benne,

hogy a jövőben csak gyarapszik a tőlük kapott hasznos tanácsok száma.

Felelősségemnek érzem, hogy a TÓK helyét a továbbiakban is
megerősítsem a kari önkormányzatok között.

Ennek egyik kiváló példája továbbra is az, hogy az ELTE Hallgatói
Önkormányzat Kabinetjében TÓK-os hallgató is van, még jobban erősítve
a kar szerepét és hírnevét.

A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájával (HÖOK)

kialakított eddigi kapcsolat sajnos az utóbbi időszakban nem volt annyira
aktív, mint azt szeretnénk. Ennek ellenére mindent megteszek azért,
hogy ott is jártasságot szerezzek és a jövőben kapcsolatokat ápoljak. 

Bízom abban, hogy továbbra is méltón fogom képviselni karunkat a
hallgatói érdekeknek megfelelően a TÓK HÖK csapatával egyeztetett
álláspontnak megfelelően.
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BIZOTTSÁGOK ÉS REFERENSEK

Ezenkívül pedig vannak referenseink:

A Hallgatói Önkormányzat felépítése bizottságokon alapszik, 

így minden feladatot, hallgatói igényt szakterületekre lebontva, 

specifikusan tudunk ellátni.

Az alábbi bizottságok működnek a mi Hallgatói Önkormányzatunkban:

• Tanulmányi Bizottság,

• Szociális Bizottság,

• Rendezvényszervező és Kulturális Bizottság,

• Kommunikációs Bizottság és

• Külügyi Bizottság.

• Tudományos és szakdolgozatokért felelős referens,

• Tanár- és mesterképzési referens,

• Pályázatokért felelős referens,

• Esélyegyenlőségi referens,

• Sportreferens és

• Kollégiumi referens.

A bizottságok és a referensek mellett van még két különálló tisztség:

• az elnöki tisztség és

• az általános és gazdasági ügyekért felelős alelnöki tisztség.

A következőkben a bizottságok és tisztségek általam és az illetékes jelölt

által elképzelt szerkezete, céljai és feladatköre olvasható.



Az általános és gazdasági ügyekért felelős alelnök pozíció jelöltjeként legfőbb
motivációmnak tekintem a közösségépítést és az aktív együttműködést az
egyetemi élet szereplőivel. Úgy tekintek a Hallgatói Önkormányzatra, mint egy
támogatást nyújtó közösségre, információs portálra, valamint nem utolsó
sorban fejlődési lehetőségre. Naprakész tudással szeretném segíteni a
hallgatótársaimat, akiknek kérdéseit szívesen fogadom. 

Alelnökként legfőbb célom, hogy eredményesen támogassam az elnök -

alelnök munkamegosztást, elősegítsem a közösség tagjainak hatékony
együttműködését, felmerülő problémák esetén pedig hasznos segítséget
nyújthassak azok megoldásában. További céljaim közé tartozik az újonnan
alakuló elnökség csapatmunkájának kialakítása az elnökkel közösen, a tagok
átfogó tudásának elmélyítése - melyhez egy, a leggyakrabban felmerülő
kérdéseket tartalmazó dokumentum összeállítását szeretném megvalósítani -
valamint az egyenlő arányú feladatmegosztás középpontba helyezése, a
csapattagok összetartása és mindenkori támogatása.

Fontosnak tartom, hogy a Hallgatói Önkormányzat ne csak egy, a feladatait
ellátó szervezetként működjön, hanem a magánéletben is összetartó, egymást
segítő közösséget jelentsen. Hiszek abban, hogy a hatékony munkához
elengedhetetlen a tagok közötti egyetértés, a nyílt és egyenes kommunikáció.
Ezzel összefüggésben a jövőben szeretném továbbvinni az előző elnökség által
mutatott közösségépítő alkalmak hagyományát. Az Önkormányzat összefogása
mellett szeretnék jó kapcsolatot ápolni a Dékáni Hivatal valamennyi tagjával,
valamint a tanszékvezetőkkel, oktatókkal, hallgatókkal. 

Általános és gazdasági ügyekért
felelős alelnök

FEKETE ADÉL LAURA

Fekete Adél Laura vagyok, másodéves, német
nemzetiségi óvodapedagógus szakos hallgató. A
Hallgatói Önkormányzatba 2024 januárjában
kerültem be a Szociális Bizottság tagjaként, 2024
áprilisától kezdődően pedig esélyegyenlőségi
referensként tevékenykedem a szervezetben.
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Általános és gazdasági
ügyekért felelős alelnökjelölt

A gazdasági ügyekért felelős pozíció kapcsán egyéni céljaim részét képezi,
hogy a gazdasági ügyekben képviseljem az Önkormányzatot, feleljek az
Elnökség által elfogadott költségvetés végrehajtásáért, az elnökkel együtt az
Önkormányzat szabályszerű pénz - és vagyonkezeléséért. Sikeresen
szeretném koordinálni az ELTE TÓK HÖK irodájába szükséges eszközök
beszerzését, beleértve az informatikai és irodaszer - beszerzéseket is. Ebben
sikeres együttműködést remélek az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat
tagjaival. 

Bízom abban, hogy a fent említett céljaim és terveim sikeresen
megvalósulhatnak az elkövetkező időszakban. Általános és gazdasági ügyekért
felelős alelnökjelölti bemutatkozómat az alábbi idézettel kívánom lezárni:

"Kíséreljétek meg ezt a földet egy kicsit jobb állapotban hátrahagyni, mint

ahogy találtátok.” 

(Lord Baden-Powell of Gilwell)
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CHOVÁN EVELIN

Elődöm a munkája során képes volt elérni, hogy a bizottság munkája elismerést
szerezzen, amit a hallgatócentrikus nézőpontnak, az oktatókkal való megfelelő
kommunikációnak és a Tanulmányi Hivatallal való hatékony
együttműködésnek köszönhet. A bizottsági elnöki pozícióm alatt én is
szeretném ezeket a lépéseket követni.

A Tanulmányi Bizottság feladata elsősorban a hallgatók segítése, informálása,
illetve a leendő hallgatók tájékoztatása. Így a Tanulmányi Bizottság által
szervezett rendezvények a felvételiző diákokra összpontosulnak, melyek a
Nyílt napok, Alkalmassági vizsgák, Szülői fórumok és természetesen az
Educatio Nemzetközi Oktatási Szakkiállítás. 

A bizottság hatáskörébe tartozik a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj elbírálása,
amelynek pályázási időszaka minden év júniusában kezdődik. Ebben a
bizottsági elnök feladata a pályázati kiírás szerkesztése és aktualizálása. Ehhez
elengedhetetlen, hogy a megfelelő kommunikáció továbbra is folytatódjon a
Tanulmányi Hivatallal, így ennek megőrzését nagy célomul tűztem ki.

Fontosnak tartom azt is a pályázat kapcsán, hogy még több embert érjünk el,
így dolgozunk az ösztöndíj - lehetőség népszerűsítésén egyaránt, az eddiginél
is szélesebb hallgatói körben.

Tanulmányi Bizottság

elnöke

Chován Evelin vagyok, harmadéves, tanító
szakos hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba
2024 januárjában kerültem be a Tanulmányi
Bizottság tagjaként, 2024 áprilisától kezdődően
pedig tanár - és mesterképzési referensként
tevékenykedem a szervezetben.
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Korábban a Hallgatói Önkormányzatban a tanár - és mesterképzési referens
pozíciót töltöttem be, így számomra mindig is fontos marad az, hogy ne csak
az alapképzések kapjanak figyelmet, hanem karunk mester - és
tanárképzéseire is nagy hangsúlyt fektessünk. Az elkövetkezendő időszakban
bizottságunk új tanár - és mesterképzési referensével közös célunk, hogy
javítsuk ezen szakokon tanuló hallgatók helyzetét és bizalmasabb kapcsolatot
alakítsunk ki velük is.

Állandó célunk a hallgatók naprakész tájékoztatása és segítése. Szeretném
folytatni azt a hatékony munkát, amit eddig is végeztünk a Tanulmányi
Bizottsággal ezen a téren. Továbbá fontos a rendszeres kapcsolattartás a már
meglévő Facebook csoportokban és szükségszerű új csoportok létrehozása,

ami megkönnyítheti a gyors információátadást. 

Célom, hogy megkönnyíthessük minden hallgató első tanévét, hiszen a gólyák
rengeteg nehézséget élnek meg ezen időszak alatt. Kezdve a tárgyfelvétellel,
amit támogatnánk a „Vegyük fel közösen” tárgyfelvételi program újbóli
elindításával. 

Szeretném azt is, hogy az ELTE TÓK HÖK honlapján található segítő videók
aktualizálásra kerüljenek és friss, releváns tartalommal segítsék a hallgatók
tanulmányi és adminisztratív teendőit.

Tanulmányi Bizottság

elnökjelölt
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KOCSY RÉTA

A bizottság első és legfontosabb feladata az ösztöndíjak elbírálása és
véleményezése, valamint a hallgatók megfelelő tájékoztatása és segítése
ezekkel kapcsolatban. Szeretnék a jövőben erre nagyobb hangsúlyt fektetni.

Terveim között szerepel, hogy az eddigiekben a félév elején tartott fogadóóra
mellett megszervezésre kerüljön egy tájékoztató esemény, ahol - egy rövid
prezentációs követően - átbeszélnénk a pályázatokkal kapcsolatos főbb
tudnivalókat a résztvevő hallgatókkal. A rendszeres szociális támogatás
kapcsán elindult egy projekt, melynek lényege, hogy a bizottság közzétett az
online felületeken egy „Szoctám Gyakran Ismételt Kérdések” dokumentumot,

amely tartalmaz minden fontosabb és előforduló kérdést az ösztöndíj
pályázásával kapcsolatban, ezzel is segítve a gördülékeny munkát. Ezt a
bizottság folyamatosan frissíti, hogy mindig naprakész legyen. Emellett, mivel
az ösztöndíjak közül ennek a legbonyolultabb a pályázása, ebben az időszakban
specifikusan a szociális ösztöndíjjal kapcsolatos fogadóórák tartását is
szeretnénk rendszeresen biztosítani a hallgatóknak. 

Kiemelten fontos a bizottság munkája, mivel nemcsak kérvényekről, hanem
pénzügyi támogatásokról is döntés születik. 
Célunk, hogy maradéktalanul felkészült bírálókat képezzünk az
utánpótlásképzés keretein belül, éppen ezért a felkészítési időszak több
hónapot is igénybe vehet, és emellett minden képzési időszak kezdete előtt
közösen születik meg az aktuális feladatok összeállítása. 

Szociális Bizottság

elnöke

Kocsy Réta vagyok, másodéves, tanító szakos
hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba 2024

januárjában kerültem be a Szociális Bizottság
tagjaként.
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Eddigi tapasztalataink alapján sajnos gyakran kihívást jelent az információ

átadása a hallgatóknak. A jövőben a Kari Kommunikációs Bizottsággal

együttműködve szeretnénk egy sikeresebb stratégiát kidolgozni, illetve növelni

a bizottság online jelenlétét, plakátok és rövid videók közzétételével,

kihasználva a fényújság, a kari Instagram és TikTok oldalak nyújtotta

lehetőségeket. 

Az előző félévekben egyre jobban igyekeztünk összedolgozni és egységes

munkát végezni az egyetem további karainak szociális tisztségviselőivel,

melyet a jövőben is szeretnénk folytatni, hogy egy jól működő rendszert

alakíthassunk ki.

Szociális Bizottság

elnökjelölt
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VARGA MÉDEA

Az életemben mindig nagy szerepet játszott a közösség, így célom, hogy a
hallgatók is rátaláljanak arra a támogató közegre, ahol együtt fejlődhetnek,
tapasztalatokat szerezhetnek és életre szóló barátságokat köthetnek.

A bizottságommal és a sportreferenssel szorosan együttműködve szeretnénk
minél több közösségépítő programot szervezni, ezenkívül sokrétű lehetőséget
kínálni a hallgatóknak a kikapcsolódásra, valamint a szórakozásra.
A közös munka mellett fontosnak tartom, hogy a bizottság tagjai inspiráló,
egymást támogató közösséget is alkossanak, ahol őszinte baráti kapcsolatok
alakulnak ki. 

Az elmúlt év során számos sikeres program valósult meg, amelyek nagy
népszerűségnek örvendtek a hallgatók körében. Ilyen például a SchoolTúra,
Kocsmatúra és a különböző tematikájú zenés - táncos rendezvények. Célom,

hogy ezeket a rendezvényeket a bizottságommal közösen továbbvigyük.
Az előző félévben széleskörű elismerést kapott a Mézeskalács díszítő
workshop, ahol az elkészült mézeskalácsokat adományként ajánlottuk fel. Ez a
program pedig tökéletesen demonstrálta, hogy milyen, ha a hallgatók
összefognak egy jó cél érdekében.

A tanév legnagyobb rendezvénye az Orientációs Tábor, melynek szervezése
már tavasszal elkezdődik és folyamatosan zajlik, hogy a nyár végén
megrendezésre kerülő táborban már minden készen álljon arra, hogy egy
életre szóló élménnyel gazdagítsuk a leendő pedagógusokat. 

Rendezvényszervező és Kulturális

Bizottság elnöke

Varga Médea vagyok, másodéves,
óvodapedagógus szakos hallgató. A Hallgatói
Önkormányzatba 2024 januárjában kerültem be a
Rendezvényszervező és Kulturális Bizottság
tagjaként.
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A sportreferenssel együttműködve megrendezésre kerültek tavaly különböző

sportprogramok is, mint például a Röplabdakupa és a Techno Jóga. Ezeket a

programokat szeretnénk a jövőben is megszervezni, valamint az eseményeink

listáját szeretnénk még bővíteni biciklitúrával és evezéssel is. 

Kulturális programjainkat szeretnénk színesíteni komolyzenei koncerttel,

továbbá színházi előadásokkal. 

A jövőben nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni a Kommunikációs, valamint a

Külügyi Bizottsággal való közös munkára, együttműködésre, mert hiszem,

hogy e három bizottság együttes működése segíti a hatékony

információáramlást és a hallgatók szélesebb körű bevonását. 

Sajnos azt tapasztaljuk, hogy nehézséget okoz a hallgatók elérése, de a

Kommunikációs Bizottsággal egy egységet alkotva továbbra is azon leszünk,

hogy aktivizáljuk a hallgatókat és minél nagyobb tájékoztatást nyújtsunk a kar

programjairól. 

A Külügyi Bizottsággal közösen szeretnénk a külföldi hallgatókat minél több

egyetemi programba integrálni, hogy az országunkban és az intézményünkben

eltöltött idő alatt minél több felejthetetlen élményben legyen részük. 

Rendezvényszervező és

Kulturális Bizottság elnökjelölt
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A Kommunikációs Bizottság legfőbb céljának azt tartom, hogy a hallgatókat
pontosan és naprakészen tájékoztassuk a számukra releváns feladatokról,
kötelezettségekről, valamint az egyetemi programokról. Meggyőződésem,

hogy ennek megvalósításához elengedhetetlen a precizitás, a kreativitás és a
gyors információáramlás. Ezen értékek mentén szeretnék hozzájárulni ahhoz,
hogy a hallgatók közelebb érezzék magukat egyetemükhöz és a Hallgatói
Önkormányzathoz.

Elsődleges céljaim között szerepel a Rendezvényszervező és Kulturális
Bizottság, a Külügyi Bizottság, valamint a Kommunikációs Bizottság közötti
kommunikáció megerősítése és pontosabbá tétele. Fontosnak tartom, hogy a
bizottságok összehangolt munkájának eredményeként az információk a lehető
leghatékonyabban és leggyorsabban jussanak el a kar hallgatóihoz.

Jövőbeli céljaim közé tartozik annak a kommunikációs csatornának a
megtalálása, amely a leghatékonyabban és legszélesebb körben képes elérni a
mai fiatal generációt. Véleményem szerint jelenleg a TikTok platform tölti be
ezt a szerepet, ezért annak tudatosabb és kreatívabb használatát tervezem.

Szeretném, ha a karunkat és az itt képviselt szakmákat minél szélesebb
közönség – beleértve a nem hallgatói érdeklődőket is – megismerhetné a mai
trendekhez igazodó, izgalmas videótartalmakon keresztül.

Kommunikációs Bizottság

elnöke

POLYÁK PETRA

Polyák Petra vagyok, másodéves,  
óvodapedagógus szakos hallgató. A Hallgatói
Önkormányzatba 2024 januárjában kerültem be a
Kommunikációs Bizottság tagjaként. 2024 őszétől
az ELTE Arca kampányban is részt veszek. 
. 
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Kiemelten fontos számomra, hogy a hallgatók mindig időben értesüljenek a
számukra releváns eseményekről, lehetőségekről és döntésekről – legyen szó
ösztöndíjakról, programokról vagy más egyetemi ügyekről. Ennek érdekében
modern, naprakész és vizuálisan vonzó kommunikációs eszközöket kívánok
alkalmazni, különös figyelmet fordítva a közösségimédia - platformok

hatékonyabb kihasználására.

Fontosnak tartom továbbá, hogy a Kommunikációs Bizottság nyitott legyen az
új ötletekre és a hallgatói visszajelzésekre. Hiszem, hogy egy aktív, kölcsönös
párbeszéd alapozhatja meg a Hallgatói Önkormányzat és a hallgatói közösség
közötti valódi együttműködést.

Hiszek abban, hogy egy jól működő kommunikációs rendszer erősíti a
közösséget, növeli a hallgatói részvételt és támogatja a közös céljaink elérését.
Bízom benne, hogy munkámmal hozzájárulhatok ahhoz, hogy a TÓK egy
összetartó, tájékozott és aktív hallgatói közösséggé váljon.

Kommunikációs Bizottság

elnökjelölt
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A globalizálódó felsőoktatási környezetben kiemelten fontos, hogy a hallgatók
minél több nemzetközi tapasztalatot szerezzenek, megismerjék más kultúrák
oktatási rendszerét és kapcsolatokat építsenek ki a világ minden tájáról érkező
társaikkal. 

A Külügyi Bizottság ezen célokat szem előtt tartva dolgozik azon, hogy
elősegítse a kar nemzetközi nyitottságát, támogassa a mobilitási programokat
és biztos közösséget nyújtson a külföldi hallgatók számára.

Bizottságunk elsődleges célja az elkövetkezendő félévben az, hogy rendszeres
és kiszámítható keretek között támogassa a karunkra érkező külföldi hallgatók
beilleszkedését. Ennek érdekében bevezetjük a heti rendszerességgel
megvalósuló, tematikus programok sorozatát, amelyek célja a kulturális
élménynyújtás mellett a közösségépítés és a hallgatók aktív bevonása a kari
életbe.

Továbbra is szeretném működtetni a kar sajátos mentorrendszerét, a Buddy -
rendszert, annak érdekében, hogy a magukat elveszettnek érző hallgatók
továbbra is segítségre tudjanak lelni a mentorprogram révén. 

Ezen kívül változatlanul tervezzük továbbszervezni minden szemeszter elején
a jól bevált Welcome Day programot, ami eddig mindig nagy sikernek
örvendett és egy jó kezdetnek bizonyult a külföldi hallgatók számára, annak
érdekében, hogy betekintést nyerjenek az egyetemi életbe.

Külügyi Bizottság

elnöke

BARTA LAURA

Barta Laura vagyok, elsőéves, óvodapedagógus
szakos hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba
2024 decemberében kerültem be a Külügyi
Bizottság tagjaként. 

18



Emellett szeretnék a külföldi hallgatóknak biztosítani egy kisokost, amiben a

félévre vonatkozóan minden hasznos információt megtalálnak, akár a

vizsgákról vagy az ösztöndíjlehetőségekről, hiszen sokan nem tudják, hogy

élhetnek ezzel a lehetőséggel. 

Fontos célkitűzésem a Külügyi Bizottság tevékenységeinek fejlesztése során,

hogy szorosabb együttműködést alakítsak ki a Rendezvényszervező és

Kulturális Bizottsággal, illetve a Kommunikációs Bizottsággal is. Ennek

központi eleme, hogy a hallgatói programok minden érdeklődő számára, nyelvi

háttértől függetlenül, hozzáférhetővé váljanak – ezért szeretném elérni, hogy

minden eseményhez biztosítsunk legalább egy angolul jól kommunikáló

szervezőt is.

Emellett a Kommunikációs Bizottság támogatásával szeretnék elindítani egy

podcastsorozatot, amelyben külföldi hallgatók mesélik el saját tapasztalataikat,

élményeiket az egyetemen és Magyarországon. Ezzel nemcsak platformot

biztosítanánk a nemzetközi közösség hangjának, hanem hasznos támpontokat

is nyújtanánk a jövőbeli Erasmus keretében itt lévő hallgatók számára,

megkönnyítve számukra a beilleszkedést és a döntéshozatalt.

Külügyi Bizottság

elnökjelölt
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Tudományos és szakdolgozatokért felelős referensként a legfontosabb célom,

hogy hatékonyan tudjam segíteni a hallgatókat és olyan változásokat segítsek
elő, melyek könnyebbé teszik a tájékozódást és nagyobb betekintést engednek,
mind a szakdolgozatok, mind a Tudományos Diákköri Konferencia világába.

Tudományos referensként elsőszámú célom a TDK népszerűsítése, a gyakori
hallgatói előítéletek eltörlése és a benne rejlő lehetőségek bemutatása.
Szeretném hatékonyan, minél több felületen hirdetni, a lehető legtöbb
hallgatót elérve. Ezek mellett természetesen célom az aktív és hatékony
együttműködés kialakítása a szervezőkkel. 

Szakdolgozatokért felelős referensként legfőbb tervem elérni azt, hogy a
hallgatók bizalommal forduljanak hozzám kérdéseikkel. Szeretném újra
bevezetni a szakdolgozati fogadóórát, mivel úgy gondolom a hallgatóknak
szüksége van rá, hogy személyesen is feltehessék kérdéseiket. 

Ezek mellett szorgalmazom a szakdolgozati kisokos szerkesztését annak
érdekében, hogy minden lehetséges kérdésre egyszerűen megtalálhassák a
választ a hallgatótársaim.

Tudományos és

szakdolgozatokért felelős referens

KAFKA KLAUDIA

Tudományos és szakdolgozatokért

felelős referensjelölt
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Kafka Klaudia vagyok, elsőéves, óvodapedagógus
szakos hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba
2024 decemberében kerültem be a Tanulmányi
Bizottság tagjaként.



Az első félévemben megtapasztaltam, mennyire fontos, hogy a hallgatók
megfelelő tájékoztatást kapjanak tanulmányaikkal kapcsolatban, és hogy
legyen kihez fordulniuk, ha kérdésük vagy problémájuk merül fel. Úgy érzem,

ez a szerep lehetőséget ad arra, hogy aktívan részt vegyek a hallgatói közösség
életében és hozzájáruljak a tanárképzés, valamint a mesterképzési rendszer
fejlesztéséhez.

A tanár - és mesterképzési referensi pozíció a Hallgatói Önkormányzatunkban
egyre fontosabb szerepet tölt be. A pozícióval vállalt feladatom számomra több
mint tisztség: óriási megtiszteltetés, lehetőség arra, hogy érdemben segítsem
hallgatótársaimat. Fontos számomra, hogy hidat képezzek a hallgatók és az
intézményi szereplők – oktatók, tanszékek, képzésszervezők – között. 

A tanár - és mesterképzési referens tartja a kapcsolatot a többi kar
tanárképzési referensével és a Tanárképző Központtal, annak érdekében, hogy
a tanárszakos hallgatók kérdéseikre és problémáikra gyors választ kapjanak.
Részt vesz a Pedagógus és Pedagógus - továbbképzési Tanács ülésein, hogy
képviselje a hallgatókat.

Olyan közösségi kommunikációs formák kialakításán szeretnék dolgozni,
amelyek révén a hallgatók gyorsabban és pontosabban értesülhetnek a
lehetőségeikről – legyen szó ösztöndíjakról, képzésszervezési tudnivalókról  
vagy éppen jogorvoslati lehetőségekről. Fontosnak tartom azt is, hogy a
hallgatói véleményeket eljuttassuk a megfelelő egyetemi fórumokra, és ezek
valódi súllyal szerepeljenek a döntéshozatalban.
 

Tanár - és mesterképzési

referens

ZSADÁNYI ZSÓFIA
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Zsadányi Zsófia vagyok, elsőéves , tanító szakos
hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba 2025

áprilisában kerültem be a Tanulmányi Bizottság
tagjaként.



Szeretném erősíteni a HÖK jelenlétét a tanárképzési és mesterszakos
közösségekben, és elérni, hogy a hallgatók ne csak problémáikkal, hanem
ötleteikkel is bátran forduljanak hozzánk. Hosszú távon az a célom, hogy olyan
hallgatói képviseletet alakuljon ki, amely nemcsak reagál a felmerülő
problémákra, hanem proaktívan formálja a pedagógusképzés jövőjét – a
hallgatók szemszögéből, de szakmailag is megalapozott módon.

A Hallgatói Önkormányzatban betöltött szerepemet szolgálatként élem meg,

és célom, hogy minden tanár - és mesterszakos hallgató érezze: van, aki
képviseli, meghallgatja és segíti őt.

Tanár - és mesterképzési

referensjelölt
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Idén harmadik alkalommal szeretném betölteni a pályázatokért felelős
referensi pozíciót. Az eddigi tapasztalataimnak köszönhetően úgy gondolom,

hogy már mélyen átlátom a pályázatok és az ösztöndíjak körét, így hasonlóan
nagy lendülettel és motivációval szeretném ellátni a feladatkörömet, mint az
előző éveimben. Az eddigi időszakban sok kitűzött célomat sikerült
megvalósítanom, viszont látom azokat a területeket, amikben érdemes lenne
további változtatásokat véghez vinnünk a fejlődés érdekében.

A fő célom idén is a hallgatók és az ösztöndíjbírálók tevékenységének
megkönnyebbítése. Hallgatói oldalról továbbra is fontos feladatnak tartom,

hogy az ösztöndíj - lehetőségekről egy pontos és széleskörű tájékoztatást
nyújtsunk és a megfelelő eszközökkel minél több hallgatót elérjünk. 
Gondolok egyrészt a plakátok és a fényújság szerkesztésére is, másrészt rövid
videókkal és egy "Gyakran Ismételt Kérdések” szekció összeállításával
segíteném a hallgatókat a gördülékeny pályázási folyamatokban. A kari
teljesítményalapú ösztöndíjaink túlnyomó részéhez szükségünk van a kari
oktatók segítségére, ezért nélkülözhetetlennek tartom a velük történő kiváló
kapcsolat megtartását és a véleményüket szem előtt tartva kívánom fejleszteni
a pályázási folyamatokat.
 
Megtapasztaltam, hogy a Szociális Bizottság, vagyis az ISZTK - ösztöndíjak
javítói bizottságának összetétele folyamatosan változik, így az új tagok
betanulásának a megkönnyebbítésére tervezek megfelelő segédleteket
összeállítani, melyek hosszútávon egy egységes és konkrét irányt mutatnak a
bírálói attitűd és a bírálói feladatkör kialakításához. 

Pályázatokért felelős

referens

MAGYARI BARNABÁS
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Magyari Barnabás vagyok, harmadéves, német
nemzetiségi tanító szakos hallgató. A Hallgatói
Önkormányzatba 2023 januárjában kerültem
be a Szociális Bizottság tagjaként.



Mivel előreláthatólag az utolsó évemet töltöm pályázatokért felelős
referensként, fontos feladatomnak látom, hogy a tudásátadás és a betanítás
irányában gondolkozzak, így ismét egy hosszútávú megoldás reményében, az
utódomnak az eddig elkészített segédleteimet tovább bővíteném hasznos
információk összeszedésével, amit utánam sokáig tudnak alkalmazni.

A pozíciómra úgy tekintek, mint egy már működő szerkezetre, amit mindig
tovább lehet gondolni és tovább lehet fejleszteni, mivel a hallgatói igények és a
körülmények is folyamatosan változnak. Az eddigiekhez hasonlóan nyitott
vagyok minden új ötletre, a Hallgatói Önkormányzattal és a többi kar
pályázatokért felelős referensével, az oktatók és a hallgatók véleményének
figyelembevételével kívánok újítani (pályázatok kigondolásával, ösztöndíj -

kategóriák létrehozásával, meglévő bevett szokások újragondolásával) annak
érdekében, hogy minden hallgató ISZTK - tevékenyégét ösztöndíjjal,
megfelelően tudjuk honorálni.

Pályázatokért felelős

referensjelölt
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Az óvodai gyakorlatomat egy inkluzív óvodában végzem és emellett van
tapasztalatom gyermekotthonban élő gyermekekkel is. Ez különös motivációt
jelent számomra az esélyegyenlőségi referensi pozícióval kapcsolatban.

Az esélyegyenlőségi referens feladatai közé tartozik a Kari Esélyegyenlőségi
Bizottsággal, illetve az ELTE Esélyegyenlőségi Bizottsággal való kapcsolattartás
és különböző adományok gyűjtésének lebonyolítása. Ennek érdekében
szeretném fenntartani a kapcsolatot ezen bizottságokkal, illetve a kari
Esélyegyenlőségi Bizottság elnökével, Svraka Bernadett egyetemi
tanársegéddel.

Szeretnék segíteni a rászorulóknak, legyen szó akár gyermekekről, akár
hallgatókról. Bízom benne, hogy „sok kicsi sokra megy” elven, a közösség
erejével segíthetünk. 
Hiszem, hogy minden ember egyenlő értékekkel születik, éppen ezért a
hátrányos helyzetű embereknek is esélyt kell biztosítanunk a tanulásra, a
fejlődésre, az egészséges és boldog életre. 

Bízom benne, hogy egy kis kedvességgel és egy kis adománnyal életeket
tudunk megváltoztatni, hiszen ami nekünk egy apróság, az másnak a világot
jelentheti (legyen ez egy mosoly, élelmiszer vagy ruhadarab). Ezért ösztönzök
mindenkit arra, hogy adománygyűjtéseink során támogassuk a rászorulókat,
adjunk nekik is esélyt, indokot a boldogságra.

Esélyegyenlőségi referens
KOMM SÁRA
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Komm Sára vagyok, másodéves,
óvodapedagógus szakos hallgató. A Hallgatói
Önkormányzatba 2025 áprilisában kerültem be
a Kommunikációs Bizottság tagjaként.



Terveim között szerepel a sütivásár hagyományának megőrzése, iskolaszerek,

gyermek ruhadarabok és plüssök gyűjtése, illetve a cipősdoboz akció

megvalósítása karácsony előtt. 

Az adományokkal rászoruló bölcsődei, óvodás - és iskoláskorú gyermekekkel

foglalkozó szervezeteknek, kiemelten gyermekotthonoknak szeretnék segíteni.

Emellett fontosnak tartom a hátrányos helyzetből származó hallgatók

támogatását is. Szeretnék esélyegyenlőséget teremteni az összes hallgatónak,

így az esetleges tanulmányi tévutakon is szeretnék irányt mutatni és segíteni a

hallgatók és az oktatók kommunikációját, megegyezését.

Esélyegyenlőségi

referensjelölt

26



Idén második alkalommal szeretném betölteni a sportreferensi pozíciót,
amelyet korábban is nagy lelkesedéssel és elhivatottsággal végeztem.

Számomra a sport nem csupán mozgás vagy testmozgás, hanem
közösségformáló, személyiségfejlesztő és stresszoldó tevékenység is.
Gyerekkorom óta szerves része az életemnek, így természetes számomra,
hogy hallgatótársaim egyetemi éveit is szeretném színesebbé, aktívabbá tenni
a sport szeretetével.

Célom, hogy a kari sportéletet minél több irányból megközelítve fejlesszem és
olyan lehetőségeket biztosítsak, amelyek mindenki számára elérhetőek,
változatosak, valamint segítenek kiszakadni a mindennapokból.

A hallgatók különböző igényeire és sportolási szokásaira reagálva fontosnak
tartom, hogy ne csupán versenysport jellegű programokat szervezzünk, hanem
rekreációs, közösségépítő eseményeket is.

A már hagyománnyá vált rendezvények közül kiemelten fontos számomra az
előző sportreferens által megálmodott  Röplabdakupa, amelyet szeretnék
továbbra is minden évben megszervezni és folyamatosan fejleszteni, a
hallgatók visszajelzéseit figyelembe véve. Emellett különösen szívügyem a
tavaly elindított Techno Jóga, amely egy különleges, modern mozgásforma, és
amely – népszerűsége alapján – méltán válhat a kar új hagyományává.
Szeretném, ha ez az esemény rendszeresen visszatérne, akár minden félévben.

Sportreferens

EGYEDI NIKOLETT

Egyedi Nikolett vagyok, másodéves,
óvodapedagógus szakos hallgató. A Hallgatói
Önkormányzatba 2024 januárjában kerültem
be a Rendezvényszervező és Kulturális
Bizottság tagjaként.
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Fontos számomra az is, hogy a korábban tervezett, de meg nem valósult

programokat, mint az evezés, a kirándulások és a Velencei-tó körbebiciklizése

végre megvalósuljanak. Ezeket az eseményeket nemcsak egyszeri alkalmaknak,

hanem hosszabb távon is beépíthető, visszatérő hagyományok alapjának

tekintem. Ezek az aktív programok remek lehetőséget nyújtanak arra, hogy a

hallgatók kiszakadjanak a városi környezetből, új embereket ismerjenek meg,

és feltöltődjenek mentálisan is.

A sportreferensi munkám részeként szeretném tovább erősíteni az

együttműködést az ELTE BEAC-cal, valamint a Testnevelési Tanszékkel. Eddigi

tapasztalataim alapján úgy látom, hogy ezek a kapcsolatok alapvető

fontosságúak a programok gördülékeny megvalósításában és a hallgatók

számára nyújtott lehetőségek bővítésében. Terveim között szerepel továbbá a

többi kar sportreferenseivel való szorosabb együttműködés is. 

Emellett továbbra is számítok a hallgatók visszajelzéseire és ötleteire, hiszen

az ő igényeikre szeretnék reflektálni a rendezvények kialakításánál. Nyitott

vagyok új kezdeményezésekre, együttműködésekre, és célom, hogy a sport

minden hallgató számára élményforrás és közösségi élmény legyen.

Bízom benne, hogy az előttünk álló év során közösen, aktívan, mozgásban

gazdagon élhetjük meg az egyetemi mindennapokat.

Sportreferensjelölt
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A kollégiumi referensi pozíció iránti elköteleződésemet egyrészt a hallgatói
érdekek hatékony képviselete, másrészt a közösségi élet támogatása és
fejlesztése motiválja.

Kollégistaként a mindennapjaim szerves részét képzi a kollégiumi élet, első
kézből látom és tapasztalom annak kihívásait és lehetőségeit. 
Fontosnak tartom, hogy a kollégium ne csupán lakóhely legyen, hanem
támogató közeg is, amely hozzájárul a hallgatók jólétéhez és tanulmányi
sikereihez. 

A Szociális Bizottság tagjaként átfogó ismereteket szereztem a szociális
kérvények beadási és elbírálási folyamatáról. 
Tudom, milyen fontos a hallgatók számára a pontos és átlátható
információközvetítés, valamint a gyors és támogató ügyintézés. 
Ezeket a tapasztalatokat szeretném hasznosítani a kollégiumi referensi
munkám során is, hogy a kollégisták minden szükséges támogatást
megkapjanak tanulmányaik és lakhatásuk biztosításához. 

Célom, hogy a hallgatók érdekeit szem előtt tartva segítsem a kollégiumi
közösség fejlődését, támogassam a közösségépítő programok szervezését, és
biztosítsam, hogy a kollégiumi lakhatással kapcsolatos információk könnyen
elérhetőek és egyértelműek legyenek mindenki számára. 

Kollégiumi referens

JARABI JÚLIA

Jarabi Júlia vagyok, elsőéves, óvodapedagógus
szakos hallgató. A Hallgatói Önkormányzatba
2024 decemberében kerültem be a Szociális
Bizottság tagjaként.
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A jelenlegi működésből szeretném megtartani a már jól bevált kommunikációs
csatornákat, mint például a közösségi médián keresztüli tájékoztatást, a
kollégiumi kisokos fejlesztését, valamint a pályázási időszakokban a személyes
vagy online kapcsolattartás lehetőségének biztosítását a hallgatók számára,

fogadóóra keretében. 

Szeretnék szorosabb viszonyt kialakítani a Kollégiumi Hallgatói
Önkormányzattal, illetve a többi kar kollégiumi referensével a hatékony
együttműködés érdekében. 
Ezeken kívül törekedni fogok arra, hogy még átláthatóbbá és gördülékenyebbé
váljon a szociális és kollégiumi ügyintézés, illetve, hogy a hallgatók
kérdéseikkel bátran és bizalommal fordulhassanak hozzám.

30

Kollégiumi referensjelölt
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ZÁRSZÓ

Bízom abban, hogy az előttünk álló időszak során a csapatunk
elkötelezettsége fogja meghatározni a Hallgatói Önkormányzat sikerét.

Amikor a most bemutatott csapat tagjaira nézek, mérhetetlen nyugalom
és bizalom fog el. Mindannyian lelkiismeretesek, motiváltak és
felkészültek, ami lenyűgöző kötelezettségtudattal párosul. Magabiztosan
állítom a csapat összes tagja nevében, hogy minden erőnkkel azon
leszünk majd, hogy a hallgatói érdekek valóban érvényesüljenek.

Természetesen nem bizonytalanodunk el a ránk váró nehézségektől sem.

Tisztában vagyunk azzal, hogy lesznek kihívások, döntések, viták – de
ezek nélkülözhetetlen részei a valódi párbeszédnek és fejlődésnek.

Az előttünk álló időszak egyszerre kötelességként és lehetőségként lebeg
a szemünk előtt. Képesek vagyunk arra, hogy valódi változást érjünk el.
Olyan hangszóró leszünk, amelyen minden hallgató hangja lejátszásra
kerül. Közösen képviseljük a karunkat, tiszteletteljesen és méltósággal.

Elnökként ezért kérem a Küldöttgyűlés tagjait, hogy támogassák
nemcsak az én munkámat, hanem az egész csapatot – mert bízom benne,

hogy együtt valóban változást tudunk elérni.


